
Referat fra ekstraordinær generalforsamling  
                                           tirsdag den 10.9.2019 
Der var mødt 27 beboere op som repræsenterede 23 husstande. 

Karlsen i nr. 110 blev valgt som ordstyrer og kunne godkende at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Formanden bød velkommen og forklarede at der kun var 1 punkt på dagsordenen, nemlig ny asfalt på 
Stendyssen. 

Allan fra Andelsboligforeningen informerede om tilbuddet på ny asfalt og hvad det indebar, der blev spurgt 
ind til typen af asfalt, som er på tilbuddet, om det var den rigtige type, dette vil Allan følge op på med Colas. 
Colas har valgt den ( AB typen ) da den vil være stærkest til vores vej og dette må vi jo stole på, da de er 
eksperterne på området. 

Tilbuddet fra Colas skulle gerne holde, dog er der forbehold for at der kan opstå uforudsete ting når de skal  

have kloak og dæksler fræset fri.  

Der var ikke andre spørgsmål. 

Afstemning blev. 

22 stk. ja 

1 stk. nej 

Forslaget vedtaget. 

Vi forventer at arbejdet kan udføres i uge 39 hvis vejret tillader dette. 

Nærmere herom med hvordan vi skal have biler m.m. væk de dage det sker. 

Der blev informeret om, at alle grundejere skal fjerne alt ukrudt ved kantstenen ved egen parcel inden der 
skal laves asfalt, ligeledes skal der fjernes græs og ukrudt ved de 2 gennemgange til legepladsen. 

 

Mvh. 

Bestyrelsen 


